
  

 
 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 01. december 2022, kl. 17:30 

Mødet afholdes i Damgårdsvej 14B 
Afbud: Finn og Assma 

 

1. Valg af referent og ordstyrer. Michael og Peter. 

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

3. Referatet, af d. 13.10.2022. Er godkendt. 
 

4. Nyt fra afdelingen 

• Div. spørgsmål og status på P-aftalen. v. Peter og Finn. Status tages op igen ved næste møde og 
evt. brev/seddel laves og omdeles, hvis der stadig er usikkerhed om parkeringsreglerne.  
Der indkøbes klistermærker til indgangspartierne med ”husk p-ur” Der kikkes også på skiltningen. 
Kan man få flere gæstekort efter de 20 pr. mdr.? Nej 
Fås de på papir også? Ja, fås på ejendomskontoret. 
Hvornår begynder de at udskrive bøder? Efter d. 12.12. 

• Hvad med ABC efter denne helhedsplan? v. Peter. 

Skal vi løfte det i OB og at samarbejde med VA om at have nogle direkte i ABC som hjælper med 

frivillighed osv. Ja og tages op med VA Anita og Vinie, formand for VA org.bestyrelsen 

• Nyt fra OB og BO-VEST v. Peter og Kirsten. Kirsten skal til Styringsdialog med kommunen d. 12.12. 
Afd. henlæggelser gennemgås v. næste møde.  
 

1. Driften 

• Status på lukning under broerne. Færdige, og stor ros til Brian for arbejdet. 

• Status car-stop p-pladser mod mur. Enkelte mangler. udføres senere. 

• Køkken Dam 9. Status. (Hvad skal vi vælge?) Køkkenudvalg, Intet nyt. Afventer VA’s køkkensag. 

• Storskrald og containergård. Status. Stadig nogle som ikke bruger containergården. Hegn færdigt. 

Tilbud ang. adgangskontrol på vej. 

• Status på parkeringsfirma/aftalen. Er også under afdelingen. 

• Elbil lade standere. Status Undersøgelser i gang, Younnes BO-VEST hjælper.  

• Lys i udeområderne. Tjekkes løbende. Kontakt ejendomskontoret ved uregelmæssigheder.  

• Affald. Kan der laves et affaldsudvalg evt. med VA. Status afventer. 

Ny ordning startede 1 okt. 2021 (drikke- og fødevarekartonner.) Tekstilaffald kommer i 2023,  

• Status på råderetsmødet med fra BO-VEST. (Ansat ny driftschef) Afventer at henlæggelsesbeløbet 

er kommet højere op.  

 

2. Byggesager 

• Nyt fra byggeudvalget. Status. Prøvebolig. mm. Se ref. Afventer stadig prøvebolig. Arkitekt rykkes. 

• HP1-2 badeværelser og faldstammer – Se ref.  

• Sokkel/kuldebro-projekt – Se ref. 

• Køkkenudbud. – Se ref. 

• Nyt tag. – Se ref. 

• Skift af radiatorer. – Se ref. 

• Klædeskabe. – Se ref.  
 

3. Budget og balance. Gennemgået. Formøde laves fremover. 
  

4. ANA udvalget og Aktiviteter. 
Afholdelse af juletræstænding. fint fremmøde og rigtig hyggeligt. 

  
5. Eventuelt. Intet 

   
6. Næste møde. d. 18.01.2023 

  


